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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2013. január 22-én 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános üléséről. 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Kovácsné Jáni Katalin, Balázs Péter, Orlay 
Imre, Dr. Vajda István, Nagy János, Dési Albert, Pálfi Zoltán, Görgey Péter, Hollósy Gábor, 
Béres József, Horváth József, Rejtő János, Rubint Dezső, Hiezl József, Hartmann Bálint 
Elnökségi tagok, továbbá Almási Sándor, Tóth Péterné, Dr. Dán András, Günthner Attila 
állandó meghívott. 

Kimentette magát: Schachinger Tamás, Kovács László, Bognár Alajos,  

Első napirendi pontként Kovács András az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetének áttekintésével kapcsolatban adott rövid tájékoztatót:  

• LX. Vándorgyűlés szekció témák véglegesítésével és a levezető elnökök kiválasztásával 
kapcsolatban december 6. estig kértük e-mailben a javaslatokat, amely alapján a felhívás 
megjelent az Elektrotechnikában és a Honlapon. Kértük a delegáló szervezeteket, hogy a 
Szervező Bizottságba delegált tagokat december 15-ig erősítsék meg, vagy nevezzenek 
meg új képviselőt.  

• VTT, VET önálló jogi személyek fenntartásának lehetőségei a jelenlegi működési formák 
megtartása, de az önálló képviselet lehetősége melletti témával a mai ülésen külön 
napirend keretein belül foglalkozunk. 

• A MEE 2013. évi programja és EE munkaterve a kért módosításokat tartalmazva került 
kiküldésre és rögzítettük a belső eseménynaptárba is. 

• Megalakult a Szerkesztő Bizottság eseti bizottsága, akik a tagdíjemelés, illetve 
Elektrotechnika költségeinek csökkentési lehetőségeivel foglalkoznak. Január végéi 
ülésük után teszik meg konkrét javaslatukat. 

• A MEE 2013-2015 évi pénzügyi terve: A hiányzó költség megtakarítást (~ 1 MFt) a kifutó 
akciók felelőseivel megvitatva kell elérni. A régiók támogatása akció 3 MFt-os költség 
terve módosult 2 MFt-ra. 

• Kovács András kérte az irodavezetőt, hogy gondoskodjon a „MEE minősített 
felnőttképzési rendszer működtetése” szabályozás ISO és MEE szabályozási környezetbe 
való illesztéséről. 

• Alapszabály módosítási ütemterv szerint módosítjuk az SZMSZ-t is. A 
szabályzatot javasoljuk az SZMSZ mellékleteként kezelni. 

• A tavaszi ISO audit során az „E-74-A KÉPZÉSBEN RÉSZT VEVŐ 
FELNŐTTEK KÉPZÉSE, ÉS TUDÁSUK ÉRTÉKELÉSE” eljárás rendet kell 
módosítani. 

• Vezető tisztségviselők jelölésének kizáró korlátja a minimum 5 éves MEE tagság. 
Dervarics Attila javasolta, hogy a kérdésben ez az Elnökség már ne hozzon döntést, 
bízzuk ezt a következő vezetőségre. Kovács András hozzátette, hogy az átadó 
dokumentumokba bele fogjuk foglalni. 

Második napirendi pontként Kovács András ismertette a 2013. évi MEE díjakra jelölés és a 
diplomaterv és szakdolgozat pályázat felhívásának menetét. A 2013. évi MEE díjak 
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felhívásának közzététele az Elektrotechnika februári számában, valamint ezzel párhuzamosan 
a MEE honlapján, együttesen történik. A javaslatokat a Tagnyilvántartó rendszer erre a célra 
létrehozott felületén kell megtenni. Javaslatok beérkezési határideje a MEE díjakra 2013. 
március 14. A Díjbizottságok 2013. április 12-ig fejezik be a bírálatot és készítik el 
javaslatukat. Az Egyesületi Elnökség április 23-án véglegesíti a díjazottak körét. A 
diplomaterv és szakdolgozat pályázatok esetén a bíráló bizottság a 2012. június 30. után és 
2013. június 30-ig elkészült és beadott diplomaterv és szakdolgozat pályázatokat értékelheti. 
Kéri, hogy a felhívást minél szélesebb körben terjesszük. A Titkárság e-mailben is hívja fel az 
elnök-titkárok figyelmét. Szén István javasolta, hogy a februári diplomázóknak külön is 
hívjuk fel a figyelmét a lehetőségre. 

Harmadik napirendi pontként Günthner Attila adott előzetes tájékoztatást a MEE 2012. évi 
várható eredményéről. A novemberi könyvelési tényadatok +27MFt eredményt mutatnak a 
háromnegyed évi várható előrejelzéshez képest. A különbség a területi szervezetek által 
prognosztizált várható és a tény adatok különbözetéből származik. Működési bevételük 10 
MFt-tal marad el az év végi előrejelzéstől, míg a működési költségeknél 26 MFt megtakarítás 
látható. Ezek elsősorban a megbízási díjak és tanulmányút költségek elmaradásából adódnak. 
További komoly eltérés, +10 MFt eredmény látható a tanfolyamok sornál, ami már az éve 
elején is jelzett regisztrált villanyszerelői képzés alultervezéséből adódhat. Szükséges még 
megemlíteni, hogy a számokban jól láthatóak a GB költséghatékonysági projektjének 
eredményei is. Összességében megállapítható, hogy az éve eleji pesszimista tervünket jóval 
felülmúljuk és +10 MFt-nál nagyobb eredményre lehet számítani. A beszámoló után 
Dervarics Attila megjegyezte, hogy a pozitív eredménynek örül, de a tervezési 
folyamatunkban a kiszámíthatatlanság javítandó. Günthner Attila elmondta, hogy a GB a 
tisztújítás után oktatást tervez a gazdálkodó szervezetek illetékeseinek, és terv szerint 
bevezetésre kerül egy új web alapú közös tervezői felület, amelyből online nyerhetők ki az 
aktuális adatok és ugyanitt történhet a terv és várható adatok feltöltése is. 

Negyedik napirendi pontként Kovácsné Jáni Katalin ismertette az írásban is megküldött „a 
MEE 2013. évi kommunikációs terve” előterjesztését. Kiemelte a kiállításokhoz kapcsolódó 
szakmai napok jelentőségét, valamint röviden beszámolt az InfoShow rendezvénysorozat 
sikereiről. Orlay Imre a rendezvénysorozattal kapcsolatban hozzátette, hogy véleménye 
szerint jobban kell a szakmai részt felügyelni. Günthner Attila hozzátette, hogy az ÉBSZ 
szakosztály a jövőben vállalja az előadások szakmai zsűrijét. Dervarics Attila az InfoShow-
val kapcsolatban elmondta, hogy úgy kell szerveznünk, hogy meglegyen az elvárt anyagi 
haszon úgy, hogy a MEE szakmai image is emelkedjen, amelyen keresztül erősödhetnek 
partnerkapcsolataink. Kovács András hozzászólásában elmondta, hogy kiküldött és az 
elhangzott előterjesztés nem tudja tervként értékelni. A kommunikációs tervben 
konkrétumokra, mérföldkövekre van szükség. Kovácsné Jáni Katalin válaszában 
hangsúlyozta, hogy a kommunikáció és a marketing nem kézzelfogható támogató 
tevékenység. Népszerűsíti a MEE-t, de számokban nem megjeleníthető. Feltette a kérdést, 
hogy mennyire van Kommunikációs és Marketing Bizottságra szükség. Ugyanakkor kiemelte, 
hogy a Titkárságon szükség van ilyen pozícióra. Dervarics Attila jó példának hozta fel a 
Gazdasági Bizottság és a Titkárságon dolgozó gazdasági felelős összehangolt, kiegészítő 
működését. Megerősítette Kovács András hozzászólását és jelezte, hogy a tervet ebben a 
formában Ő sem tudja elfogadni. Véleménye szerint a kommunikációs tervet, mint támogató 
funkciót, a MEE munkatervéhez kell igazítani. Dési Albert és Szén István hozzászólásai után 
az Egyesületi Elnökség 5 nem és 12 tartózkodás mellett 01/2013 számú határozatával a 
MEE kommunikációs tervét nem fogadta el. Dervarics Attila kérte, hogy a fentiek 
figyelembevételével készüljön el a következő előterjesztés. 
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Ötödik napirendi pontként Tóth Péterné tartott tájékoztatót az Elektrotechnika folyóirat 
helyzetéről, melyet az Elnökségi ülés előtt írásban is megküldött. Almási Sándor a 
tájékoztatás után elmondta, hogy ugyanolyan problémákat lát, mint az előző beszámolónál. 
Hiányolja a konkrétumokat. Kovács András felhívta a figyelmet arra, hogy az Elektrotechnika 
pénzügyi eredménye a jelenlegi általános gazdasági helyzetből is adódik. Ez azonban nem 
tükrözi az Elektrotechnika valós állapotát. Van bőven alapanyagként szolgáló cikkünk. Ez a 
fontos! Dervarics Attila emlékeztette az Elnökséget, hogy a tagdíj mértékét a nyomtatott 
laphoz igazítani olyan nem visszafordítható folyamatot indítana el, ami kiszámíthatatlan, ezért 
ezt az Elnökség nem támogatta. A Szerkesztő Bizottság beszámol a következő Egyesület 
Elnökségi ülésen a lappal kapcsolatban hozzájuk intézett anyagi és tartalmi kérdések 
felülvizsgálatának eredményéről. Arról kell majd dönteni. Hiezl József hozzátette, hogy az 
elhangzott két beszámolót az érzelmek is áthatják. Ezeket félre kell tenni és a személyes 
érzelmeket félre téve, olyan konkrétumokat kell közölni, amely objektíven tájékoztat a valós 
helyzetről. Dervarics Attila kérte, hogy a fentiek figyelembevételével készüljön el a 
beszámoló. 

Hatodik napirendi pontként Günthner Attila számolt be a tagnyilvántartás helyzetéről, a 
2012 évi taglétszám alakulásáról.  
Szűrés időpontja 2009. január 2010.január 2010.  szeptember 2011. január 2011. szeptember 2012. január 2012. szeptember 2013.január
Erre az évre vonatkozó adat 2008 2009 2010 2010 2011 2011 2012 2012
Aktív 5746 5766 5779 5778 5788 5727 5574 5543
Regisztrált befizetés 4500 4340 4175 4330 3918 4096 3855 4346
Elhunyt 52 85 15 33
Regisztrálásra váró státusz 73 12 41 36 46 52 71 49
Kilépett 148 218 454 161 228 124 234
Kizárt 209
Új belépő 158 158 200 171 224 183 207
Érvényes adatlappal rendelkezik 3644 4138 4398 4423 4585 4587 4669 4722
Tagdij bevétel 11 000e Ft 11 800e Ft 11 451e Ft 11 950e Ft 10 481 e Ft 11 570e Ft 10 535e Ft 11 644e Ft
2 éve nem fizetett 221
Ennyien használták a Tart-t 413 205 282 440  

Kovács András, Horváth József, Szén István, Nagy János, Görgey Péter, Rejtő János 
hozzászólásai után Dervarics Attila összefoglalóan elmondta, hogy a TaR egy jó eszköz, de a 
kihasználtsága nem megfelelő. Az adatok frissen tartása, karbantartása és eleve a TaR tagok 
általi használta fontos feladat, foglalkozni kell a kérdéssel. Továbbá megjegyezte, hogy 
vannak tagjaink akiket noszogatni kell, és ezen semmilyen technika nem segít. A lényeg hogy 
van 4300 fizető tagunk. Ki kell gyűjteni azokat, akiknek az adatlapja nem érvényes és 
esetükben külön fel kell szólítani a szervezeteket a hiányosságok pótlására. 

Hetedik napirendi pontként Balázs Péter röviden ismertette a „VTT-VET önálló jogi 
személyek fenntartása a jelenlegi működési formák megtartása, de az önálló képviselet 
lehetősége mellett” napirendhez kapcsolódó írásos előterjesztést. A decemberi Egyesületi 
Elnökségi ülés kérése az volt, hogy a következő ülésre elő kell készíteni egy részletes 
munkatervet, amely már nem csak az Alapszabály módosítással, hanem az aláírási 
címpéldányokkal, valamint a képviseleti és aláírási rendünkkel is foglalkozik. 

Jelenleg egyetlen korlátozó rendelkezés vonatkozik a szervezeti egységek gazdálkodására az 
Alapszabály 13.4.4 pontjában. 

 

Alapszabály módosítási javaslat: 

13.4.4. A MEE alaptevékenységét érintő szerződést harmadik személlyel közvetlenül a MEE 
vonatkozó szabályainak betartásával köthet. Az ilyen típusú harmadik féllel kötött szerződések 
megkötéséről köteles a MEE Elnökségét tájékoztatni és azt, az Elnökség vagy az Ellenőrző 
Bizottság kérésére 8 napon belül bemutatni. Az így kötött szerződésekben foglaltak 
teljesítéséért illetve tartozásaiért a szervezeti egység saját vagyonával felel. A MEE-t 
semmilyen ez irányú felelősség nem terheli. 
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Görgey Péter rákérdezett, hogy a szervezeteknek a vonatkozó szerződések megkötéséről 
milyen sűrűn kell tájékoztatni az Elnökséget. Günthner Attila javasolta, hogy a tájékoztatást a 
soron következő Egyesület Elnökségi ülésen kelljen megtenni.  

A folytatásban Balázs Péter ismertette a VTT és VET létesítő okiratainak valamint a MEE 
Alapszabályának és releváns szabályozásainak módosítására vonatkozó ütemtervet annak 
érdekében, hogy a szervezeti egységekre vonatkozó önálló képviseletet és aláírást biztosítani 
lehessen.  

1. MEE Alapszabályának, Képviseleti és aláírási rendjének, valamint SZMSZ-ének 
módosítása  

Határidő: 2013. március 5. 

2. Módosított Alapszabály közgyűlés elé terjesztése 

Határidő: 2013. május 31. 

3. Alapszabály módosításának bírósági nyilvántartásba vételre beterjesztése 

Határidő: 2013. június 15. 

4. Esetleges hiánypótlások elkészítése és benyújtása 

Határidő: hiánypótló végzés kézhezvételét követő 15 nap. 

5. VTT és VET Alapszabályának módosítása és saját közgyűlésük elé terjesztése 

Határidő: a MEE módosított létesítő okiratának jogerős nyilvántartásba vételét követő 
45 nap. 

6. VTT és VET módosított Alapszabályának beterjesztése bírósági nyilvántartásba 
vételre 

Határidő: Közgyűlés jóváhagyását követő 15 nap. 

7. A bírósági nyilvántartásba vett módosított alapszabályok alapján a MEE, MEE-VTT, 
MEE-VET érintett szabályzatainak módosítása. 

Határidő: módosított létesítő okiratok jogerős nyilvántartásba vételét követő 60 nap.  

Az Egyesületi Elnökség 02/2013 számú határozatával az írásos előterjesztésben ismertetett 
Alapszabály módosítást és  a vonatkozó ütemtervet a fenti kiegészítésekkel egyhangúan 
elfogadta. 

Nyolcadik napirendi pontként Hiezl József ismertette a tisztújítás előkészítésének, aktuális 
helyzetét. Összességében elmondta, hogy a választásig hátralévő időt tekintve jól állunk. 
Minden pozícióra van jelölt és több bizottságnál már kettős jelölés is van. 3 régióból nem 
érkezett még jelölés, onnan továbbra is várják. Kapnak olyan bizottságokba tag jelöléseket, 
ami nem a JB kompetenciája. Ezeket elteszi, és illetékeseknek továbbítani fogja. Ezt követően 
ismertette e jelölések aktuális helyzetét és felhívta figyelmet arra, hogy a honlap vonatkozó 
részén közzé fogják tenni az aktuális állapotot, amelyet folyamatosan frissíteni fognak. A 
továbbiakban felhívta arra a figyelmet, hogy hosszú távra kell előre tekinteni és már most ki 
kellene jelölni potenciális utódokat, akik 3 illetve 6 év múlva vezetni tudják a MEE-t.    

Kilencedik napirendi pontként Kovács András a 60. vándorgyűlés műszaki, tartalmi 
szervezésének indításáról tájékoztatta az Elnökséget. Az előadásokkal kapcsolatos felhívás 
megjelent az Elektrotechnikában, a Hírlevélben és a honlapon is. Ezt követően ismertette a 
szekciók címeit és a javasolt szekcióvezetőket, akik szűrni fogják a beérkezett előadás 
javaslatokat. A továbbiakban a Szervező Bizottság tagjait ismertette. A szekcióvezetőkkel 
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kiegészítve teljes a szakmai szervezeti lefedettség. Mivel a korábbi kérésre minimális 
visszajelzés érkezett a Szervező Bizottság tagösszetételére a lista kiküldése után január 28-ig 
kérjük a szervezetek válaszát. Az Egyesületi Elnökég a szekcióvezetők névsorával egyetértett. 

Tizedik napirendi pontként Günthner Attila kérte az írásban előterjesztett mérlegkészítési 
ütemterv jóváhagyását. Az Egyesületi Elnökség 03/2013 számú határozatával egyhangúan 
elfogadta az írásban előterjesztett 2013 évi mérlegkészítési ütemtervet. 

Tizenegyedik napirendi pontként Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget a 
rendezvényszervező, marketing kommunikációs felelős pozíció betöltéséről. Szelenszky Anna 
gyermekáldás elé néz és ezért került sor álláshirdetésre. Közel 90 pályázóból 11 személyt 
hívtak be első körös interjúra. Végül 2 fő került visszahívásra és a gyakorlati feladatok 
elvégzése után egyértelműen Lepp Klárára esett a választás. Ezt követően Klára személyesen 
mutatkozott be az Elnökség tagjainak. 

Egyebek:  

• Nagy János hívta fel az Elnökség tagjainak figyelmét a február 5-6-én megrendezésre 
kerülő LED konferenciára. 

• Az Elnökségi ülés zárásaként Dr. Dán András köszönetét fejezte ki az Elnökség tagjainak 
Gábor Dénes díjra való jelölésére, melyet december 20-án vehetett át. Dervarics Attila az 
Elnökség nevében gratulációját fejezte ki melyben elmondta, hogy a díj átvétele a MEE-
nek is elismerést jelent. 

 

Budapest, 2013. január 22. 

 

Összeállította: Jóváhagyta: 

 

 

Günthner Attila Kovács András 
Irodavezető Főtitkár 

 


